
 
 

 
 
Aanwezig:   Wim Colpaert (VCLB Waas en Scheldeland, kernpartner), Tineke Wauters (coördinator), 
Bert Vanacker (Hagewinde), Johan Van Acker (VCLB Waas & Scheldeland), Ward Van Schoote (CKG 
Open Poortje), Ilse De Block (de Keerkring), , Alain Slock (CAW), Hilde Van Den Hende (DOP) 
, Sofie Fraye (Hof ter Welle), Frederik Werbrouck(CGG de drie stromen), Charlotte Baeten 

(Opgroeien), Ilse Wauters (CGG Waas en Dender) 

 

Verontschuldigd: Veerle Vermeulen (Dienst Welzijn Sint-Niklaas), Ingrid Van Vaerenberg  ( Sociaal huis 

stad Dendermonde) 

 
1. Opvolging vorig verslag   

 De begroting voor 2024 werd aangepast: de extra middelen van het crisis- en investeringsplan 

werden reeds toegevoegd. Er wordt nog verder aan de begroting gewerkt (kosten). Deze zal 

opnieuw gepresenteerd worden op een volgende stuurgroep.  

 Fiola vzw zou een mogelijke partner kunnen en willen zijn voor het samenwerkingsverband (tvv 

dOt). Bert Van Acker bevestigt dat andere VAPH-partners hier ook akkoord mee zijn.  

2. Cijfers verbindingsteam en ELP  

 De cijfergegevens werden uit Ecqare en eigen consultlijst gehaald. Graag hadden we deze cijfers 

vergeleken met de cijfers uit BINC, maar de server was overbelast waardoor we geen rapporten 

konden genereren. De cijfers voor 2023 worden dus nog eens opnieuw bekeken.  

Opmerkingen SG:  

- Het aantal aanmeldingen ELP in Dender is gedaald en in ZW gestegen  

Zou deze daling kunnen komen door nieuwe ELP’s?  

- Opvallende stijging in aanmeldingen ZW bij het verbindingsteam  

- Het is positief dat het verschil tussen aanmeldingen ELP en VT niet meer zo groot is dan vorig 

jaar. Het stroomt dus beter door.  

- CLB blijft de grootste aanmelder  

- Bekendmaking bij huisartsen opnieuw bekijken, misschien liggen hier nieuwe kansen door 

ELZ  

- Op welke manier kunnen we met wat er nu is, hulp bieden aan de basisvoorzieningen?  

 We bekijken de cijfers van 2023 uit BINC samen met de ELP en regiocoaches en presenteren ze 

volgende SG opnieuw. 

 

3. Crisisplan SVZ   



De vraag wordt opnieuw gesteld of we bij de opdrachten die we krijgen van de overheid geen 

kritische vragen moeten stellen? Departement opgroeien legt heel wat druk op de 

samenwerkingsverbanden 1G1P. 

Flexibele vervolghulp  

- Vacatures voor versterking van de teams zijn verspreid bij de werkgevers. Tot hiertoe nog 

geen reacties ontvangen, als er geen reactie komt van de werkgevers, dan verspreiden we 

de vacatures verder via VDAB, sociale media e.d.  

- Onze onthaalprocedure zal gelijklopend zijn met RTJ de Tafels (zie doc).  

- Er zal een apart aanmeldingsformulier worden geplaatst op de website. 

- De vraag van het crisisnetwerk is om zo snel mogelijk te starten met de vervolghulp.  

Vrijwilligers  

 We zijn in overleg met Wiegwijs (vroeger Domo Waasland). Er werden reeds doelstellingen bepaald 

en de verschillende organisatorische mogelijkheden werden verkend. We zijn hiervoor vertrokken 

vanuit de verwachtingen van de SG.  

 Het volgende overleg gaat door op vrijdag 9/02/2024.  

Schoolinternaten 

 Op 26/01/2024 werd er een Kick-off moment georganiseerd door de departementen in Brussel. In 

onze regio hebben we 2 onderwijsinternaten, 1 in Dendermonde en 1 in Sint-Niklaas. De eerste 

kennismaking vond plaats op de Kick-off en hier hebben we afgetoetst naar de verwachtingen. In 

totaal gaat het over ongeveer 69 leerlingen in Dendermonde waarvan er een 14 onder jeugdhulp 

vallen. In Sint-Niklaas gaat het over ongeveer 65 leerlingen, waarvan 28 leerlingen onder jeugdhulp 

vallen. Er wordt verwacht van ons dat we trajecten opstarten met deze leerlingen. 

Opmerkingen SG: 

- Wie voert de regie? Wie voert uit? Er is nood aan een duidelijk afsprakenkader met de 

internaten. 

- Belangrijk om goed de noden van de internaten in kaart te brengen. 

- Zinvol om even de samenwerking te toetsen bij Samen1Plan Gent  -> zij zaten in de 

pilootfase. 

Gezinszorg 

- BVR werd doorgestuurd. 

- Eerste gesprekken met de intersectorale medewerkers van Opgroeien.  

- Communicatie vanuit netwerk zorggarantie met de vraag om deze lijn provinciaal te trekken 

vanuit zorggarantie.  

- Vraag vanuit Opgroeien om de communicatie op 29/2 af te wachten.  

 Voor de lijn gezinszorg (familiehulp, Envia,...) zal de 1G1P dag op 29/2 ook gelden als een kick-off en 

kan je kennismaken met de mensen van Zorggezind die dit thema zullen coördineren, we nodigen 

ook een intersectoraal medewerker uit per samenwerkingsverband. 

 Voorstel/vraag : partners die interesse hebben om deze actielijn mee uit te werken, graag 

deelnemen aan 1G1P dag en daarna verder afstemmen over invulling in onze regio. 

 



NAFT 

De kennismaking loopt daar tussen de teams. Nu moeten we eerst elkaar beter leren kennen. De 

volgende stap is: hoe kunnen we samenwerken op teamniveau? De middelen zelf zitten bij de NAFT-

partners. De samenwerking moet uitmonden in meer gezinsplannen die we samen vorm geven. 

4. Huishoudelijk reglement   

Wim en Bert stelden een huishoudelijk reglement op obv andere, bestaande huishoudelijke 

reglementen. Dit reglement is nodig om het beslissingsrecht van de SG te bepalen. Het document 

werd vooraf bezorgd aan de SG en nu wordt de vraag gesteld of de SG zich hierin kan vinden. 

Opmerkingen SG: 

- ARTIKEL 18: stemmen is misschien niet zo een goed idee? Dan wordt het misschien een 

teveel ‘politiek’ gegeven.  Dit artikel wordt herbekeken.   Wim neemt hiervoor contact op 

met Alain. 

- Extra artikel: relatie/samenwerkende rol tussen stuurgroep en het werkgeversoverleg 

beschrijven. Welke bevoegdheid heeft het WGO? Is dit een adviserende rol? 

- Extra artikel: planning uitwerken wanneer welke cijfers gepresenteerd moeten worden 

(begroting e.d.). 

 

5. Werkdocument  Bert Van Acker (zie document) 

Reacties SG: 

- De positieve elementen in onze samenwerking en teams willen we graag behouden.  Blijft 

dat op lange termijn haalbaar? 

- Kunnen we met een andere structuur ook onze doelstellingen behalen? 

- Wat leeft er nu? Wat is er nodig? Bieden we nu een antwoord op de vragen waarom het VT 

is opgestart? 

- Is er genoeg verbinding met de partners? Waarom hebben we ooit opgericht wat we nu zijn? 

Beantwoord dit nog aan de doelstellingen? 

- Moeten we ons organisatiemodel in vraag stellen? 

- Er zijn goede sterktes. Er is bezorgdheid dat er misschien meer zwaktes zullen optreden, hoe 

kunnen we de zwaktes versterken? 

- Hoe prioritair is deze vraag? 

- Hoe kunnen we echt een netwerk zijn? 

- Wat moeten we zelf doen? Wat kunnen partners doen? 

Conclusie: 

Er wordt een klein groepje mensen aangesteld om het proces te begeleiden: Frederik en Ilse 

bekijken dit samen. 

6. Varia 
- 1G1P dag:  Twee hoofdthema’s: het crisis- en investeringsplan Jeugdhulp en de evoluties in 

het kader van 'Vroeg en nabij'.  

We starten de dag met Bruno Vanobbergen die ons een toelichting geeft bij de laatste stand van 

zaken over 'Vroeg en nabij' en welke plaats '1 Gezin, 1 Plan' hierin zal krijgen. Daarna zullen we de 

recent verspreide oproep rond de piloten ‘Zorg en ondersteuning op lokaal niveau en 



vroegdiagnostiek’ toelichten en tot slot overlopen we de lijnen van het crisisplan en de 

opvolgstructuur die we daarop willen inzetten. Daarna gaan we aan de slag in werkgroepen.  

Er zijn 5 werkgroepen :  

4 thema’s gekoppeld aan de lijnen crisisplan:  

- Vervolghulp :  regiocoach zal aansluiten 

- Vrijwilligers : Arnold sluit aan vanuit KWD 

- Gezinszorg : Charlotte  

- Onderwijs (NAFT en onderwijsinternaten):  Wim Colpaert sluit aan 

 1 thema Vroeg en Nabij (en oproep piloten)  

 Hier willen we vooral jullie reacties capteren en met jullie bekijken wat nu al bereikt is en wat nodig 

zal zijn om op termijn richting de grondbeginselen van 'Vroeg en nabij' te evolueren. Hier neemt dus 

best iemand deel die met een beleidsblik naar de toekomstige evoluties kan kijken.  

Ilse en Tineke  sluiten aan voor dit thema 

 

  

 


